

# Protokoll Styrelsemöte 2025-05-28

Protus Sverige, Zoom

---

**Närvarande:** Jonas, Freja, Tora, Ylva, Lia, David, Anna (Tora lämnade efter §11)

## § 1 **Mötets öppnande**

Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. Fastställande av röstlängd.

## § 2 **Val av mötesordförande**

*Styrelsen beslutade:*

**att,**

Välja Jonas till mötesordförande

## § 3 **Val av mötessekreterare**

*Styrelsen beslutade:*

**att,**

Välja Freja till mötessekreterare

## § 4 **Val av mötesjusterare**

*Styrelsen beslutade:*

**att,**

Välja Lia till justerare

## § 5 **Godkännande av dagordningen**

*Styrelsen beslutade:*

**att,**

Godkänna den föreslagna dagordningen

## § 6 **Föregående protokoll**

Är det justerat och upplagt på hemsidan? Om inte, vad är det som behöver göras?

## § 7 **Per capsulam**

Vilka styrelsebeslut har tagits per capsulam sedan det senaste styrelsemötet?

*Styrelsen har beslutat:*

**att,** lägga till två killar på äldreläget för en total av 26

**att,** att skjuta upp mötet i början av maj

**att,** säga ok till att en mor/dotter ledare/deltagare kombination på fortsättningsläget så länge det är ok med ledarteamet

## § 8 **Nationaldagspicknick**

*Styrelsen diskuterade:* Närvaro av styrelsen på picknicken, hur vi gör med mat, plats och tid

*Styrelsen beslutade:*

**att,** Lia och Maël är huvudansvariga för planering av maten (knyttis) till picknicken

**att,** Lia och Maël återkommer med tid och exakt plats (humlegården ca 13)

## § 9 **Sommarläget - deltagare-ledare-kockar -avlämningar etc**

*Styrelsen diskuterade:* Avlämningar i sommar, vem som är ansvarig, Kill platser kan fortfarande fyllas på läger 4, 1 och 7 (Saknar fortfarande 5 killar på läger 4, 1 kille läger 7, 1 på läger ), Alla kockar är klara! Diskutera onlineutbildning för kockar

*Styrelsen beslutade:*

**att,** Joans står som ansvarig att fixa schema för styrelseavlämningar på sommarens läger

**att,** Styrelsen rekommenderar alla kockar att gå en onlineutbildning om mathygien

## § 10 **Protus-häng/konferens, föräldrardag i slutet av sommaren**

*Styrelsen diskuterade:* Protushäng i slutet av sommaren på ekskäret som kollar över manualer, anläggningen. Föräldrarna kan komma ut på lördag.

*Styrelsen beslutade:*

**att,** Styrelsen tycker det är en bra idé att boka in ekskäret dagarna efter läger 7 för protushäng och föräldrardag, Pratar vidare med magnus

**att,** Jonas lägger upp mer av en plan för arrangemanget, hur många som behövs vilka datum

## § 11 **Uppdatering Protus goes global**

*Styrelsen diskuterade:* Potentiell anläggning för läger i Usa har hittats, Lucia och Hugo gör en protus 101/ liten utbildning nån gång i höst för folk som är intresserade. Intresseanmälan för potentiellt 1 veckas-läger på engelska 2026 (obestämd plats). Vd (rik människa med mycket kopplingar) som kan sprida protus till engelsktalande ungdomar.

## § 12 **Uppdatering Ekskäret**

*Styrelsen diskuterade:* Hur anläggningen av ekskäret måste tas hand om, avloppsystem som måste bytas mm, kommer senare rapport om vad som måste göras. Byggnadsinstruktörer som hjälper till med en underhållsplan. Jonas hjälper till att göra det till en hållbar verksamhet.

## § 13 **Sociala Medier**

Ta bild på mötet

Stående punkt - vilka nya inlägg ska upp angående det vi pratat om? Ska sedan kommuniceras till organisationens pr-ansvarig.

§ 14    **Övriga Punkter**

*Styrelsen diskuterade: Cim har designat ledartröjor till sommaren! Ylva ska se till att alla får tröjorna*

*Be Cim berätta om stipendiet vi har fått för protus cafeerna*

§ 15    **Mötets avslutande**

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.